
Het jaarverslag MR 
 
Het schooljaar 2022 – 2023, ook voor de MR van Basisschool Aloysius een eerste “normaal” jaar na 
het corona-tijdperk. In dit verslag nemen wij jullie mee in het afgelopen MR-jaar. 
Samenstelling en opzet 
Alger van Maaren heeft na zijn termijn van 3 jaar aangegeven niet verder te willen gaan met de MR. 
Wij danken Alger hierbij nogmaals voor zijn altijd positief kritisch inbreng! Door het vertrek van Alger 
is er ouder-lid vacature ontstaan. Deze vacature is ingevuld door Janina Loeve. Vanuit haar werkzame 
leven heeft Janina al affiniteit met de onderwijswereld. Zij is werkzaam en eigenaar bij een uitgeverij 
voor het basisonderwijs. Een welkome aanvulling van de MR! 
Docent-lid Ingrid in de Braak heeft de voorzittershamer overgedragen aan Rufa Lieben, waarbij 
Elsbeth van Wunnik de secretarisrol formeel op zich heeft genomen (daar waar deze rol eerder per 
roulatie werd ingevuld). 
Begroting en indeling 
Directrice Desirée Huntjens neemt de MR jaarlijks mee in de opzet van haar begroting, ontwikkeling 
leerlingen aantallen en de indeling van de klassen. Daarnaast krijgen wij inzicht in de financiële 
positie ultimo boekjaar van de school, alsmede hoe deze zich verhoudt tot andere locaties van 
Mosalira. Desirée haar begroting was wederom passend, doch wij zien wel dat hier veel creativiteit 
voor nodig is. Wij merken hierbij op dat deze creativiteit in beginsel niet negatief moet worden 
geïnterpreteerd en ook niet afdoet aan de kwaliteit van het onderwijs. Wel zien wij dat de 
bekostiging vanuit de (rijks)overheid vanuit diverse (subsidie)potten loopt, waarbij jaarlijks steeds 
opnieuw bekeken dient te worden hoe de bekostiging sluitend kan worden gekregen. 
Verder worden groottes van klassen, dan wel combinatieklassen ons inziens gedegen onderbouwd, 
waarbij wij wederom geen twijfel hebben aan de kwaliteit van het onderwijs in totaliteit op onze 
school. 

Schoolplein 
De school heeft aangegeven in de oriënterende fase te zijn om de schoolpleinen aan beide zijden op 
te knappen. De MR heeft de school ook gevraagd – gezien de huidige staat van de pleinen – hier 
prioriteit aan te geven. Naast de wijze en kwaliteit van onderwijs zijn de pleinen ook visitekaartjes 
voor school. De MR ziet op diverse andere Mosalira-locaties dat de schoolpleinen grootschalig 
worden gerenoveerd, Aloysius kan en mag hierin niet achterblijven. De MR ziet hierin ook een 
grotere rol voor de overkoepelende Stichting Mosalira weggelegd, dan dat tot heden wordt 
geïnitieerd.  

Brusselsestraat 
De directie van de basisschool, oudervereniging en MR hebben zich gedurende het schooljaar hard 
gemaakt om de veiligheid op de Brusselsestraat te vergroten. Na diverse overleggen zijn hier de 
eerste stappen in gezet: opening Celebroedersgang, kiss & ride op de Herbenusstraat en een 
stopverbod op de Brusselsestraat. Naar mening van de MR zijn de eerste stappen in deze gezet, doch 
zijn we er op dit punt nog lang niet. De Brusselstraat zal middels (infrastructurele) aanpassingen 
veiliger moeten worden, maar bewustwording bij ouders speelt hierbij ook een belangrijke rol. Ten 
aanzien van dit laatste punt valt er ook nog veel te winnen. 
Grootschalig onderhoud 
Onze school heeft grootschalig onderhoud gehad en dit is helaas niet van een spreekwoordelijk leien 
dakje gegaan. Dit hebben wij allemaal gezien en gemerkt. Gelukkig mag het eindresultaat er wel zijn, 
alhoewel wij de gang van zaken wel betreuren. Dit is zeker geen verwijt naar de directie, welke ons 
altijd open en transparant op de hoogte heeft gehouden.  
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